
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 10-09-2018 

Tijd 19:30 - 20:55 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs 

Leden commissie 

sociaal 

SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:  

LS:        

P. Houben, J. Engelen, A. van Vlodrop 

M. Bultman, G. Laemers   

A. van den Beuken en D. Jimmink 

M. Hoogers 

M. Ouwerkerk  

P. Beerens 

R. Verheul 

Afwezigheid / vervanging De heer Houben (SV) is afwezig, hij wordt niet 

vervangen 

De heer Beerens (PAL) wordt vervangen door Mw. H. 

Glessner 

Aanwezige 

portefeuillehouders 

 

S. Backus, R. Martens en M. Janssen 

Overige aanwezige 

raadsleden/commissieled

en 

Raadsleden: M. Graef, R. Flinsenberg, P. van Melick, D. 

Voermans, I. Schors, R. Teluij 

Commissieleden: C. Wetemans (tevens lid werkgroep de 

Nassaurie) 

Ambtelijke ondersteuning G. Cuijpers, P. Joppen, E. Janssen, M. van Aarssen, H. 

Bekkers en L. van der Linden 

Deelname derden De heer P. Geraedts namens ’t Maasveld en de heer B. 

Mennen namens BMV Grathem, de Nassaurie 

Insprekers Geen 

Publieke tribune 25 personen 

Pers Remco Coumans van de Limburger 

Commissiegrifffier J. Lommen 
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Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 

welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals hierboven 

aangegeven. 

2 

 

Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld. 

3 

 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering van de commissie van 18 juni 2018 wordt 

conform voorliggend concept vastgesteld. 

4 

 

Spreekrecht niet-commissieleden 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

5 Presentatie en thema's 

5.a 

 

Presentatie werkgroep Nassaurie Grathem 

De werkgroep die bezig is geweest met een doorstart van de Nassaurie houdt 
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bij monde van de heer Bart Mennen een presentatie welke bij de stukken is 

gevoegd. 

De voorkeur van de werkgroep gat uit van een commercieel beheerder, die ook 

oog heeft voor de verenigingen en de gemeenschap van Grathem. Verder 

spreekt de werkgroep haar vertrouwen uit, dat er voldoende steun vanuit de 

gemeenschap en vanuit de verenigingen is om een doorstart te kunnen maken 

en de Nassaurie open te houden. De commissie wil eerst wat meer concretere 

afspraken. De werkgroep zegt dat dit de volgende stap in het proces zal zijn, en 

komt eind 2018 met een concreet plan. De portefeuillehouder de heer Backus 

complimenteert de werkgroep met het tot nu toe behaalde resultaat. 

6 Raadsvoorstellen 

6.a 

 

Voorstel tot vaststelling verordening Individuele Inkomenstoeslag 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering 

van 25 september 2018 conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de 

commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. 
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Vanuit de raad ingekomen stukken 

Er zijn geen brieven doorgezonden voor deze vergadering. 

8 Aan de commissie gerichte stukken 

8.a 

 

Collegemededeling Het Maasveld 

De heer Patrick Geraedts, voorzitter van het Maasveld geeft een korte 

presentatie (bijgevoegd bij de stukken), waarin hij de pijnpunten kort aangeeft. 

 Het besluit van 12 december 2017 is ontoereikend om het plan zoals 

voorgesteld te realiseren. 

 Er is onduidelijkheid over de financiering van de Wielerbaan. 

 Men wil een garantstelling  van de gemeente bij een externe financiering. 

De commissie wil eerst nog meer onderzoek naar hoe hoog de extra bijdrage 

moet zijn voor de gemeente, en onderzoek naar de on)mogelijkheden voor de 

garantstelling en de risico's hierbij voor de gemeente. Daarnaast zijn er nog 

vragen met betrekking tot de BTW. 

De wethouder betoogt dat hij graag onderzoek wil laten doen, maar stelt wel 

dat het vooraf duidelijk is dat er 1,5 miljoen - 3 miljoen euro extra geld bij moet 

t.o.v. het besluit dat er nu ligt. De commissieleden zullen hun fractie adviseren 

om een motie vreemd aan de orde van de dag in te dienen voor de 

raadsvergadering van 25 september, waarin het college gevraagd zal worden 

om meer onderzoek te doen, eventueel binnen daarin aan te geven kaders en 

randvoorwaarden. 

8.b 

 

e-mail Accretos over problematiek legionella in relatie tot zaalhuur 

De portefeuillehouder geeft toe dat er in deze casus beter gecommuniceerd had 

kunnen worden. Er zijn inmiddels gesprekken gevoerd naar tevredenheid van 

alle partijen. De gemeente heeft een verantwoordelijkheid bij de gemeentelijke 

accommodaties ten aanzien van de installaties en de controle, de 

gebruikers/beheerders hebben een verantwoordelijkheid voor het "spoelbeleid", 

dat wil zeggen dat de leidingen ook gespoeld moeten worden in geval van 

langere afwezigheid in verband met vakantie en dergelijke. Omdat de 

verenigingen wel gebruik hebben kunnen maken van de zaal, echter alleen niet 

van de douches ziet hij geen aanleiding om het huurbedrag aan te passen. 

8.c 

 

Collegemededeling over voortzetting overeenkomst met Synthese 

Het contract met Synthese wordt per 1 januari 2019 omgezet in een 

subsidierelatie. Dit betekent niet dat er geen voorwaarden, prestatie-indicatoren 



 

 

Pagina 3 

 

zullen gelden, integendeel. De subsidierelatie wordt in beginsel aangegaan voor 

4 jaar, waarbij het laatste jaar gebruikt zal worden voor evaluatie. De commissie 

zal regelmatig op de hoogte gehouden worden van de prestaties en effecten van 

het werk van Synthese. 
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Projectenlijst en langetermijnkalender 

Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender. 

10 

 

Openstaande actiepunten 

Er zijn geen openstaande actiepunten 

11 

 

Mededelingen en Rondvraag 

Er zijn geen mededelingen. 

 
Rondvraag 

Bij de rondvraag vraagt commissielid Verheul of zijn fractie bij de samenstelling 

van de commissies Sociaal en bestuur en middelen kan worden toegevoegd. Dit 

zal zo spoedig mogelijk gebeuren. 

11.a 

 

Aanwijzen plaatsvervangend voorzitter 

De heer Dirk Jimmink (CDA) wordt bij acclamatie benoemd tot plaatsvervangend 

commissievoorzitter van de commissie sociaal. 

12 

 

Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 

20:55 uur. De volgende vergadering is gepland op  22 oktober 2018. 

 


